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Medlemsmötes maj-25 

 

§1 Mötet öppnas Annie öppnar mötet 

§2. Val av mötesordförande  
           Annie Nilsson  
 de väljs till mötesordförande 

§3 Val av mötessekreterare 
            Lovisa Karlsson  till mötessekreterare 

§4 Val av 2 justerare 

           Agneta Franze & Annika Nilsson 

§5 Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst  
 Ja 
 
§6 Godkännande av dagordningen  
 mötet godkänner dagordningen 

§7 Information från sektorerna  

7.1 Bruks & lydnad 

Brukstävling kommer hållas 10/5 och lydnadstävling hålls 27/5 

7.2 Utbildning  

Inbjudan till rallylydnadsinstruktör är skickad från SBK 
 Inbjudan till KUL-träff  

7.3 Agility  

Planen kommer att flyttas i april och stängsel ska sättas mot anläggningen.  
            KM planerat i juni och en blåbärstävling planeras i augusti. 

7.4 Rallylydnad   

KM planerat 15/8 och Tävling i fortsättningsklass planerat 30/8 

7.5 Specialsök  

Kallat till specialsöksträning med god uppslutning. 

7.6 Hemsidan  

Nya bilder ska tas på styrelsen 

7.7 Distriktet 

Möte utlyst, önskas att någon mer anmäler sig till posten. 

7.8 Trivsel, stugan inne & anläggningen 
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Vi behöver se över belysningen på anläggningen, speciellt vid parkeringen  
            samt baksidan av klubbstugan. Taket har reparerats. 

§8 Kassörens rapport 
Vi har fått in 15 000 kr i bidrag från kommunen. 
Vi ska byta bank till södra hestra sparbank.  
Förslag om att skicka in ansökan om bidrag från banken till ny stege  samt kolla      bidrag 
från Nothin stiftelsen. 

§9 Information från styrelsen 

Styrelsen informerar om våra årsmål. 
Eeva Liisanantti tar på sig att söka bidrag hos banken och  
Annie Nilsson tar på sig att söka bidrag hos kommunen för anläggning av stora 
planen. 

  Se punkt 10 

§10 Mötesfrågor  

10.1 Val om valberedningen  

Förslag om att fråga Helena Axelsson till valberedningen. 

10.2   

§11 Övriga frågor 

Eeva Liisanantti önskar dra igång en sökgrupp/kurs, har någon tillgång till bra 
mark? 

Alexsandra  Nilsson ger förslag att dra igång enstak kurs/aktivitetstillfällen då vi 
inte har några kurser i år. 
 

§12 Möte avslutas 
 Mötet avslutas 
 
 

_______________________________________     _______________________________________ 
Mötesordförande, Annie Nilsson          Vid protokollet, Lovisa Karlsson 
 

 

 
_______________________________________     _______________________________________ 
Justerare, Agneta Franze            Justerare, Annika Nilsson 
                                    


